
Referat fra bestyrelsesmødet den 8. august 2018 
Tilstede Lars, Allan, Flemming, Sonja og Jens 
Afbud: Anders 
 

1. Mail opsamling efter sommerferien 
2. Generalforsamling workshop 
3. Generalforsamlingen 2018 
4. Lidt om renoveringen 

 
Ad.1.  
Der har ikke været mange mailhenvendelser i løbet af juli måned. Alle henvendelser er nu 
behandlet. Mest om salg og køb og lidt om renoveringer af lejligheder. 
 
Ad.2. 
Vi vil afholde en før generalforsamling workshop i uge 40 eller 41 17:30 – 19:30 med Renoveringen 
af ejendommen som tema. Vi spørger om Byggerådgiver vil komme med et oplæg til drøftelse. 
Når der kommer accept, vil vi lave en indkaldelse med tilmelding så vi kender omfanget og 
lokalereservationen. 
 
Ad. 3. 
Der er omdelt 1. udkast til beretning. Det er meget langt så den skal tilskæres og aktualiseres. 
Vi vil bede administrationen om at stille med en referant, så alle i bestyrelsen kan deltage i GF 
debatten. 
 
Der er 2 ledige plader på valg, men bestyrelsen opstiller Allan og Anders fra bestyrelsen som 
bestyrelsesmedlem kandidat. 
Suppleanter søges. 
 
Ad. 4. Vi nærmer os genoptagelsen af renoveringsarbejdet med en teknik der tilfredsstiller 
arbejdstilsynet ifth til asbesten i facaden. 
 
Farven i gården kommer snart til drøftelse i gårdudvalget. 
 
Den 15. eller 22. august er der et budgetopfølgnings møde med administrationen og 
byggerådgiver. Bestyrelsen har bedt om et økonomisk overblik over merudgiften ifht. Asbest 
sagens konsekvenser. 
 
++ Hjemmesiden opdateres bl.a. med noget om brandalarmen og indhentning af historiske 
billeder om AB-Syven. 
 


